
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL 
DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 17 de maig de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 21:50 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: extraordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident: Jesús Liñan Ruiz 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 Marta Soro Alsina particular 
 M.Isabel Tena Boyan particular    
 M.Dolors Terradas Dávila particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix el senyor Manuel Valles Corrales. 
 
Ha excusat l’assistència el senyor Lluís Prat Pineda. 
 
 
Ordre del dia: 
 
*  Elaboració de l’enquesta a la població de La Batllòria 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
 
ELABORACIÓ DE L’ENQUESTA A LA POBLACIÓ DE LA BATLLÒRIA 
 
La senyora presidenta explica que la finalitat de l’enquesta és copsar quines mancances hi ha a  
La Batllòria a través de la opinió de la població respecte alguns temes concrets. 

Els membres assistents fan diverses aportacions donant idees sobre les possibles preguntes a 
fer i després d’un ampli debat es consensuen les següents preguntes:  

1. Creus que La Batllòria s’hauria de constituir en entitat municipal 
descentralitzada? 

La senyora presidenta comenta que caldria incloure informació sobre què és un Entitat 
Municipal Descentralitzada i quins avantatges i inconvenients pot suposar per La Batllòria per 
tal que la gent pugui emetre una opinió adequada. 

2. En què creus que hauria d’invertir La Batllòria el proper any ? 

Es donaran 4 opcions: cementiri; Camp de futbol; consultori mèdic i altres. 



3. Creiem que la participació dels batlloriencs i batllorienques pot anar més enllà de 
la que ha estat en els darrers anys. Marca quina disponibilitat tindries per fer 
aportacions i desenvolupar activitats.  

Es donaran 4 opcions: cap (aquell qui pensa que per això ja hi ha l’ajuntament); poca 
(aquell qui no està especialment motivat, però s’ho planteja si li sobra temps); força 
(aquell qui té interès i disponibilitat sempre que tingui temps); molta (aquell qui es 
mostra sempre proactiu i fins i tot pot liderar alguna proposta).       

4. Creus que hi ha mancances quant a serveis i equipaments ?   

La finalitat d’aquesta pregunta és copsar què troba a faltar la població de La Batllòria. 

També es planteja la possibilitat de que La Batllòria tingui un espai propi a Internet (pàgina 
web, blog, etc). Per això es proposen les següents preguntes : 

5. Utilitzes l’ordinador ? 

Es donaran 3 opcions: Mai; ocasionalment i habitualment.  

6. T’agradaria que La Batllòria tingués una pàgina web pròpia ? 

 

S’acorda que la secretària prepari l’enquesta en un full a part per tal de visualitzar-ne el resultat 
i es porti a la propera sessió ordinària, el dia 7 de juny, perquè sigui aprovada per la Comissió 
Permanent. Un cop aprovat el text final de l’enquesta es decidirà quan i com es distribuirà entre 
la població. 

**** 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 21:50 hores i s’estén la present 
acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 

 


